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Vera Floren en Rudy Grieten van de Kotee
Vera en Rudy  zijn de trotse eigenaars van Kotee, een gezellig ko�  e- en theehuisje in hartje 
Gooreind. Het waren geen gemakkelijke maanden voor hen. De coronacrisis hakt er keihard in: 
ze hebben hun geliefde zaak opnieuw moeten sluiten.

Hoe maken jullie de coronacrisis 
mee als horeca-uitbaters? 
“Wij zijn een kleine zaak met 
niet heel veel mogelijkheden, 
maar de passie neemt de 
bovenhand. Als je dan in zo’n 
crisis terechtkomt, is dat een 
ware ramp. We moesten tot 
twee keer toe sluiten. Je hebt 
dan geen inkomsten, maar de 
vaste kosten lopen door. We 
hebben ook geen recht op de 
hinderpremie. Gelukkig zijn de 
meeste vaste klanten in juni al 
opnieuw komen genieten van 
een heerlijke kop koffie of thee. 
Dat doet deugd.”

Wat hebben jullie gedaan om de 
lockdown te overbruggen?
“In eerste instantie niets, we 
dachten dat alles snel zou 
overwaaien. Uit pure noodzaak 

zijn we in mei begonnen met 
afhaalontbijten. Sinds kort zijn 
we ook gestart met een nieuw 
concept: koffie- en theebuisjes. 
Een ideaal geschenk voor de 
eindejaarsfeesten.”

Wat vinden jullie van de maat-
regelen die de horeca opgelegd 
worden?
“Ze zijn niet eenvoudig. De 1,5 
meter-regel is voor ons enorm 
hard. We vielen daardoor terug 
op amper vijf tafels. Op ons terras 
hebben we gelukkig meer plaats.”

Wat heeft Wuustwezel gedaan 
om de horecaondernemers te 
steunen?
“De gemeente biedt ons vooral 
duurzame oplossingen en logis-
tieke ondersteuning. We mogen 
bijvoorbeeld gratis aankondigen 

in de Spiegel of het W’tje en er 
komt een nieuwe bedrijvengids. 
Ons terras hebben we mogen 
uitbreiden en het mag de hele 
winter blijven staan. We vinden 
het alleen jammer dat er geen 
lokale horecabon is ontwikkeld.”

Wat wensen jullie de inwoners 
van Wuustwezel toe in 2021?
“Genieten van de kleine dingen 
des levens, hopelijk kunnen we 
dat in 2021 blijven doen.”

Jenssen Boden van café Far West
Jenssen Boden is sinds oktober de nieuwe eigenaar van café Far West in Loenhout. Zijn 
café is ongeveer een maand open geweest, maar moest dan snel weer de deuren sluiten. 

Hoe beleeft u de coronacrisis?
“Met een bang hartje. Eerst en vooral door 
de slechte communicatie van bovenaf. Het 
enige dat wij kunnen doen is afwachten. 
Begrijp me niet verkeerd: ik snap ook wel 
dat er iets moest gebeuren door de stijgende 
cijfers. Gezondheid primeert. Spijtig dat 
het altijd dezelfde sector is die moet boeten. 
Volgens wat ik hoorde zat er 3 % van het 
totale aantal besmettingen in de horeca. 
Toch durven ze te beweren dat de horeca 
een broeihaard zou zijn. Dat vind ik als on-

dernemer zo foute boel. Trouwens, ik wacht 
ook nog altijd op mijn overbruggingsrecht.”

Vindt u dat de gemeente genoeg doet om 
haar ondernemers te steunen?
“Daar kan ik moeilijk op antwoorden. Ikzelf 
heb van de gemeente weinig steun gekregen. 
Ik weet niet hoe dat bij mijn collega’s zit.”

Wat wenst u de inwoners van Wuustwezel 
toe in 2021?
“Ik wens iedereen een goede gezondheid 

toe, zowel fysiek als mentaal. Dat laatste 
zal vast het moeilijkste zijn in deze tijden. 
Horeca is bijvoorbeeld ook een manier 
van ontspanning. Wij mensen hebben een 
uitlaatklep nodig en die is momenteel weg-
gevallen. Mijn wens als horecabaas is dat 
ik er mee kan voor zorgen dat de mooie 
gemeente Wuustwezel de komende 
jaren nog veel mooier zal worden.”

Beste inwoner

Ziehier ons laatste nummer 
van 2020. Het was een jaar 
van hoogtes en laagtes, 
een jaar van moeilijkheden 
maar ook van mogelijkhe-
den. Op het moment van 
dit schrijven zitten we nog 
steeds in lockdown en ik 
hoop bij het lezen van dit 
decembernummer dat we 
een fi jne kerst en/of 
nieuwjaar kunnen vieren.

Ik wens iedereen een voor-
spoedig jaar, een goede 
gezondheid maar vooral 
een goede portie tolerantie 
en vergevingsgezindheid 
voor 2021.

Koenraad Seutin
Afdelingsvoorzitter

Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen

Ondernemers aan het woord
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De redactie stelde de volgende vragen aan onze bestuursleden en mandatarissen. Ook Vic Peiten en Patrick Aernouts wensen u een voorspoedig en gezond 2021.

N-VA Wuustwezel kijkt terug en blikt vooruit

1 Hoe heb je dit coronajaar beleefd?  2 Wat is je favoriete bezigheid tijdens corona?  3 Wat zijn volgens jou de belangrijkste realisaties van N-VA Wuustwezel en N-VA nationaal?  4 Wat wens je alle inwoners van Wuustwezel toe in 2021?

Chil Brant, bestuurslid
1   2020 werd het jaar waarin een quote van Benjamin Franklin, een van de grondleggers van de Verenigde Staten, in 

mijn geheugen werd gegrift. “Wie zijn vrijheid opoffert voor zijn veiligheid, riskeert beide te verliezen.”
2   Genieten op mijn terras met een Tripel Westmalle bij de hand.
3   Het kritisch blijven kijken naar het beleid van het gemeentebestuur en het onder de aandacht brengen van wan-

toestanden in onze gemeente.
4   De terugkeer naar het ‘normaal’ in plaats van het ‘nieuwe normaal’. En uiteraard voor iedereen ook een coronavrij 

en gezond en gelukkig jaar.

Amber Vermeiren, gemeenteraadslid
1   2020 was voor mij – net zoals voor veel andere mensen – een zeer eenzaam jaar. Ik hoop dat we snel onze 

kinderen, vrienden, ouders en grootouders weer in onze armen kunnen sluiten.
2   De coronacrisis had voor mij twee grote voordelen omdat ik van thuis werk: ik heb nu meer tijd om te lezen en te 

hardlopen.
3   Initiatief nemen, meedenken en vooral het opstarten van een overleg met alle Wuustwezelse partijen om tijdens 

deze coronacrisis steun te bieden aan wie het nodig heeft in onze gemeente.
4   Een jaar vol liefde, steun en warmte.

Steven Van den Broek, bestuurslid
1   2020 voelt voor mij echt onwezenlijk aan. De ‘zorg om de zorg’ was oprecht mooi om te zien, maar tot ver buiten 

aanschuiven bij de bakker op een mooie zondagmorgen met een mondkapje op leek in 2019 nog op een scène uit 
een slechte sciencefictionfilm.

2   Het klinkt misschien wat gek, maar ik ga hier thuiswerk antwoorden. Ik ben van een tegenstander van thuiswerk 
naar fan geëvolueerd.

3   Minister van Onderwijs Ben Weyts die alles geprobeerd heeft om de scholen open te houden.
4   Een goede gezondheid en een gezonde dosis plezier!

Werner Van den Eynden, bestuurslid
1   Ik vond het jammer dat ik niet op bezoek kon gaan bij de mensen die me dierbaar zijn. Ik heb bijvoorbeeld ook 

mijn Aziëreis moeten uitstellen. Daarnaast heb ik het erg druk gehad in de thuiszorg en als zorgpersoneel heb ik 
ook mee in de frontlinie gestaan.

2   Werken als essentiële dienstverlener. Weinig andere tijdsinvestering helaas. Ik had het geluk te mogen blijven 
werken.

3   Een goede constructieve oppositie voeren en telkens geïnformeerd zijn om een meerwaarde te zijn in de diverse 
adviesraden.

4   Ik wens ze zoals elk jaar een goede gezondheid toe. Afgelopen jaar kon niet beter illustreren hoe belangrijk dat is. 

Ben Gagelmans, gemeenteraadslid
1   Mijn werk is nooit veraf. Ik heb veel van thuis uit kunnen werken, want het werk bleef doorlopen. Het was ook 

geen vakantie, maar je zit toch in je eigen cocon thuis: je bent veel bij elkaar, je kan veel bespreken, leuke dingen 
samen doen ... Ik heb de lockdown als heel intiem ervaren.

2   Veel samen met het gezin doen. Bijpraten, samen wandelen, met heel het gezin gezelschapsspelletjes spelen …
3   Bij het gemeentebestuur blijven hameren op punten die voor onze inwoners en ondernemers belangrijk zijn.
4   Voor de laatste dagen van ’t jaar - Veel gezelligheid met elkaar - Voor de 365 dagen die dan volgen - Veel geluk 

en weinig zorgen
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Tania Mets, secretaris
1   Als een rollercoaster.
2   Samen met mijn gezin naar Sara kijken en genieten van de kleine dingen in het leven.
3   De gemeenteraadsleden scherp houden via professionele vraagstelling.
4   Een goede gezondheid en een doeltreffend vaccin tegen corona. 

Jos van Hasselt, gemeenteraadslid
1   Ik miste vooral het gezellige samenzijn, het sociaal contact, en een terrasje.
2   Tuinieren, fietsen en wandelen. Tussen de twee lockdowns ben ik in Frankrijk geweest, waar ik heb genoten van 

de rust en de natuur. En op tijd en stond een lekkere tripel, of een goed glaasje wijn, meer moet dat niet zijn.
3   De N-VA is in Wuustwezel misschien wel een ‘luis in de pels’ voor de meerderheidspartij, die meestal niet 

openstaat voor de constructieve kritiek en voorstellen van de oppositie.
4   Ik wens iedereen een goeie gezondheid: draag goed zorg voor uw naasten, vrienden, voor iedereen. Bescherm 

uzelf, maar bescherm zeker ook de anderen.

Koenraad Seutin, afdelingsvoorzitter
1   2020 was voor mij een zeer woelig jaar, met pieken en dalen en een gemis aan sociaal contact.
2   De coronaperiode heeft mij de mogelijkheid gegeven om meer tijd door te brengen met onze dochter. Vooral onze 

passie golfen hebben wij veel beoefend.
3   2020 is het jaar van intern hard achter de schermen werken met de bedoeling er in 2021 weer helemaal te staan.
4   Veel plezier en geluk in het heden maar ook het verleden niet vergeten.

Lowie Anthonissen, bestuurslid
1   Als student-ondernemer ben ik mijn eigen zaak gestart en heb ik mijn examens zo goed mogelijk afgelegd. 

Zoals vele studenten heb ook ik het wel eens lastig gehad. Stay strong! 
2   Ik ben veel gaan wandelen met de hond en zo heb ik de (zeer) mooie kanten van Wuustwezel ontdekt. 
3   De N-VA is de luis in de pels van de meerderheidspartij.
4   Ik wens iedereen een beter jaar dan het voorbije 2020. Ga zo door allemaal, we zijn goed bezig!

Koen Van Putte, fractievoorzitter
1   De beknotting van onze vrijheid ervaar ik als zeer beklemmend.
2   Tijdens de eerste lockdown heb ik zelf wat nestkastjes gemaakt die nu in onze tuin hangen. Ik heb ook heel wat 

kilometers gefietst en wat extra tijd in lekkere barbecues voor ons twee gestoken.
3   Dat we erin geslaagd zijn om toch te blijven vergaderen, online weliswaar, en dat we daar ook in gegroeid zijn. 

Maar vooral dat we zijn blijven aandringen bij het gemeentebestuur om maatregelen te nemen voor ondernemers 
en verenigingen, wat ook geleid heeft tot échte steunmaatregelen.

4   Dat iedereen gezond mag blijven en dat we snel verlost geraken van dat coronabeest. Ik hoop ook dat alle vereni-
gingen weer hun ding kunnen doen en dat iedereen opnieuw normaal aan het werk kan.

Kathleen Verschuren, bestuurslid
1   Thuis moeten blijven voor een onzichtbare vijand. Toch ben ik er vrij rustig onder gebleven. Het missen van leuke 

dingen, bezoekjes aan familie was best frustrerend.
2   Gelukkig zat het weer mee en kon ik genieten van ons tuintje.
3   Onze partij doet constructieve voorstellen, maar wordt niet altijd gesteund door de andere Wuustwezelse 

oppositiepartijen. Dat is een zeer jammere zaak.
4   Ik wens alle inwoners een gezond en gelukkig 2021. 
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Samen maken we Antwerpen groener

Hebt u een
goed idee en wiltu mee de handen uitde mouwen steken?
Mail dan naar meerbos@vlaanderen.be

4.000 hectare extra bos tegen 2024, dat is de ambitie van Zuhal Demir en de Vlaamse 

Regering. Ze slaan daarvoor de handen in elkaar met een ongeziene Bosalliantie van natuur-

verenigingen, bosgroepen, regionale landschappen, lokale besturen en jeugdverenigingen.

• erkent Zuhal 463 hectare extra natuurreservaten en maakte ze 921 hectare

natuurreservaat toegankelijker,

• investeren we in een van onze oudste natuurgebieden, De Liereman, nadat het vorige zomer 

door een grote bosbrand getroffen werd,

• maken we werk van een aaneengesloten grensoverschrijdend natuurgebied van 1.000 hectare 

in de vallei van ’t Merkske in Zondereigen (Baarle-Hertog),

122 
miljoen

euro budget

4.000 ha
effectief extra bos

tegen 2024

20.000 ha
extra natuur

onder natuurbeheer

In de provincie Antwerpen ...

Zuhal Demir, Vlaams minister van Omgeving

De relatie tussen Vlaanderen en de natuur was de voorbije 
jaren geen goed huwelijk. Daar brengen wij verandering in.”

“
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